

Dear HIC Members, Allies and Friends,

Thank you for joining us for the 3rd session of our *[Re]claiming Co-Produced Housing Dialogue series: **Resourcing for Meaningful Co-Production***, where we unpacked resourcing pathways to strengthen community-led co-production and explored scalable mechanisms that re-engage public and private institutions alongside communities.

We would like to extend our special gratitude to our speakers and commentators, and are pleased to share the following session materials:

- Recording: You can watch the full session in [EN & FR](#).
- Presentation: Find the session [presentation here](#).
- [Miro Board](#) Notes.



Save the Date: Session 4: Regulating for Meaningful Urban Co-Production at Scale

We would also like to invite you to **save the date** for the **fourth and final session** of our *(Re)Claiming Co-Produced Housing Dialogues*:

- **Regulating for Meaningful Urban Co-Production at Scale.**
- **Thursday 12 March 2026**
- **3–5pm CET / 2–4pm GMT** (check your [local time here](#))
- **Language: English & French.**

A registration link for the event is available [here](#), and a finalised list of speakers and respondents will be shared soon.

P.s. This session is coordinated with our sister project [Dialogues in Coproduction - Enablers Series](#), developed by the EU-Horizon Fairville programme.

Sincerely,

The Convening Team

DPU, Fairville, HIC, and GPR2C

FR

Cher-e-s adherent-e-s, alliés et ami-e-s de HIC,

Merci de vous être joints à nous pour la 3e session de notre série de dialogues *[Re]claiming Co-Produced Housing : **Resourcing for Meaningful Co-Production***, au cours de laquelle nous avons examiné les moyens de renforcer la coproduction communautaire et exploré des mécanismes évolutifs permettant de réengager les institutions publiques et privées aux côtés des communautés.

Nous tenons à exprimer notre gratitude particulière à nos intervenants et commentateurs, et sommes heureux de partager les documents suivants relatifs à cette session :

- Enregistrement : vous pouvez visionner l'intégralité de la session en [EN](#) et [FR](#).
- Présentation : vous trouverez la [présentation de la session ici](#).
- Notes [Miro Board](#).

Réservez la date : Session 4 : Réguler en faveur d'une co-production transformative

Nous vous invitons également à **réserver la date** de la **quatrième et dernière session** de notre *(Re)Claiming Co-Produced Housing Dialogues* :

- **Réglementer pour une coproduction urbaine significative à grande échelle.**
- **Jeudi 12 mars 2026**
- **15h-17h CET / 14h-16h GMT (vérifiez votre [heure locale ici](#))**
- **Langue : anglais et français.**

Le lien pour vous inscrire à l'événement est disponible [ici](#), et la liste définitive des intervenants et des répondants sera bientôt communiquée.

P.S. Cette session est coordonnée avec notre projet partenaire [Dialogues in Coproduction - Enablers Series](#), développé par le programme EU-Horizon Fairville.

Cordialement,

L'équipe organisatrice

DPU, Fairville, HIC et GPR2C

Contacts mailing list

Contacts@lists.hicnet.org

<http://lists.hicnet.org/listinfo.cgi/contacts-hicnet.org>